
   Verslag vergadering milieuraad. 

       15/09/2022 

Plaats: OC Kasterlee, grote zaal 

Uur: van 20.00 u -22.00 

Aanwezig: Dirk P., Frans S., Herman W., Jan G., Jef D., Jef E., Josephine M., Hilde V. ,Greet  

VS 

Verontschuldigd: Zaity, Paul V., Gert S., Jef VE, Anny H.,  Herman V. 

 

1.Advies meerjarenplan  

Advies over de laatste aanpassing van het meerjarenplan. (zie bijlagen ) 

Meerjarenplanning: de laatste versie van het MJP werd overgemaakt in juli. Er wordt gevraagd aan 

de adviesraden tijdens het werkingsjaar continu advies te geven over de meerjarenplanning, en bij 

voorkeur tegen 1 september. 

De volgnummers van de acties waarvoor de milieudienst (gedeeltelijk) instaat zijn (zie pdf overzicht 

doelstellingen): 

AC000022 , AC000033, AC000057, AC000078, AC000096, AC000117, AC000120,AC000121, 

AC000122, AC000134, AC000136, AC000214, AC000216, AC000217 

Er worden ook nieuwe acties voorgesteld: 

-Deelname Intergemeentelijke handhaving IOK luik milieu 

-Kosten sanering gemeentelijke gronden 

-Mogelijks: project tuinrangers: advies over meer natuur in je tuin (kostelijk voor 

gemeente, gratis voor burger) 

- Mogelijks : Klimaatmakers : Klimaatmakers is een project waarin burgers en de gemeente samen op 

zoek gaan naar acties om CO 2  te reduceren.  

In oktober krijg je als adviesraad ook de kans om advies te geven over het ‘conceptvoorstel 

herziening meerjarenplanning 2023’. Er wordt geen deadline meer meegegeven, maar als we je 

advies nog moeten meenemen bij de aanpassing van de meerjarenplanning, dan heb je hiervoor 2 

weken de tijd.  

Indien de Milieuraad nog ideeën heeft over acties die opgenomen kunnen worden kunnen zij 

dat (heel het jaar door) doorgeven. 

Mss als variapunt steeds opnemen in dagorde vergadering? 



 

 

2.Advies hemelwater en droogteplan.(bijlage 2) 

De vraag aan de milieuraad is of er nog knelpunten, kansen of suggesties doorgegeven kunnen 

worden waarmee rekening kan/moet  gehouden worden.  

Natuurpunt werkt hiervoor samen met de provincie Rode Loop.  

Vanuit de landbouw lijkt samenwerking met de provincie eerder moeilijk 

3.Opmerking bij plan “sluiting overwegen” 

Dit project is volledig stopgezet. Het gaat wel door in die gemeenten die akkoord gegeven hebben.  

Jef maakt de  opmerking dat dit voorlopig op de lange baan geschoven wordt  en dat dit 

waarschijnlijk “ooit” nog wel eens terug op tafel komt. We moeten dan zeker ook aan onze klein- en 

achterkleinkinderen denken! 

4.verslag bomenwandeling: (bijlage 3) 

5.PFAS in Kasterlee: Het verslag  van de info door OVAM op de buurtbewonersvergadering van 

12/09 kan je vinden op de website.  

Er komt ook nog een FAQ op de website Ale info in verband met het PFAS dossier  

Alle info in verband met PFAS in Kasterlee  kan je vinden op de website van Kasterlee. 

https://www.kasterlee.be/product/4327/onderzoek-naar-pfas 

6 Rondvraag:  

-Jef D. meldt dat hij een brief naar de deputatie heeft geschreven in verband met het afsluiten van de 

weg in Mazel. 

- een aannemer die rioolputjes heeft opengemaakt aan de Gierlebaan heeft daarna met de slang in 

de AA gestaan? Water gaan oppompen of iets anders?   

-Nacht van de duisternis gaat door op 8 oktober aan de stal van de Tikkebroeken. Iedereen welkom. 

 

Planning: volgende vergadering op donderdag 20 oktober OC Kasterlee om  20.00u 

 

De secretaris                                                                                                                    De voorzitter 

Paul Vernelen                                                                                                                    Greet Van Sas 

https://www.kasterlee.be/product/4327/onderzoek-naar-pfas

